
 
Zápisnica 

z 28. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Semerovciach konaného  
dňa 3. septembra  2014  

 
Prítomní: 

- Tomáš Pásztor, Mgr. – starosta obce 
- poslanci obecného zastupiteľstva- podľa prezenčnej listiny v počte 5 

 
 
 

1. Otvorenie  
 

Rokovanie 28. zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. 
Tomáš Pásztor, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že 
obecné zastupiteľstvo je prítomné v nadpolovičnom počte, teda je uznášania 
schopné .  
Za overovateľov zápisnice určil poslancov Igora Jambora a Ladislava 
Kontráša. Za zapisovateľku zápisnice určil pani Helenu Fajčíkovú. 
Informoval prítomných o programe schôdze. Dal návrh na doplnenie programu 
o 1 bod a to o bod č.7: Žiadosť  Ing. Jána Haríka o odkúpenie pozemkov vo 
viničnej oblasti obce. Nakoľko nikto nemal doplňujúci návrh, starosta dal 
hlasovať o predloženom programe: 
 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
         

2. Správa o plnení uznesení 
 
K tomuto bodu programu starosta poznamenal, že úlohy sa plnia priebežne. 
 

3. Interpelácia poslancov OcZ 
 

Poslanci nepredložili žiadny interpelačný príspevok.  
  

4. Výmena pozemku na základe návrhu od Agrosemeg S3 s.r.o Horné 
Semerovce 

 
Starosta informoval prítomných s návrhom firmy Agrosemeg S3 s.r.o. Horné 
Semerovce o výmene pozemkov v katastrálnom území Horné Semerovce. 
Návrh je priložený k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 1. Jedná sa o pozemky 
patriace obci v časti Semerpotok vo výmere cca. 23 ha, druh pôdy trávnatý 
porast a pozemok – časť parku vo výmere 2,20 ha ,  patriaci firme Agrosemeg 
S3 s.r.o. Horné Semerovce. Ing. Marček navrhol, že okrem výmeny ešte  
zaplatí obci 5000 €.  
Starosta poznamenal, že s touto výmenou obec môže získať naspäť časť 
histórie. Pokiaľ prejde tento návrh, Ing. Ľudovít Marček prisľúbil pomoc pri 
odstránení oplotenia parku. Plány do budúcna sú také, že by sa park dal 



spoločne do poriadku a bol by sprístupnený občanom na oddych. Budova 
kaštieľa by bola ohradená kvôli bezpečnosti občanov.  
Starosta vyzval poslancov, aby vyjadrili svoj názor k výmene pozemkov. 
Poslanec I. Jambor poznamenal, že sa bol informovať na katastri ohľadom 
bonity pôdy a zistil, že tie pozemky nemajú žiadnu hodnotu, niektoré sú 
neobrábateľné. On je za výmenu. 
Poslanec Vanovský uviedol, že on osobne je za výmenu, ale  by nebolo zle  
získať nejakú časť z parku aj okolo kaštieľa a možnože do budúcna budeme 
vedieť získať aj kaštieľ.  
Poslanec J. Tóth uviedol, že on nie je ani proti, ani za výmenu, podľa jeho 
názoru 7 ľudí sa nemôže rozhodovať o výmene pozemku 23 ha za 2 ha.  
Poslanec Uhrin poznamenal, že on súhlasí s výmenou.  
Starosta dal hlasovať: kto je za výmenu pozemkov podľa návrhu firmy 
Agrosemeg S3 s.r.o. Horné Semerovce ?   

       
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 

5.  Zmluva o pôžičke občianskej iniciatíve  
 
V tomto bode starosta predložil poslancom zmluvu o poskytnutí pôžičky 
občianskej iniciatíve Semerovce. Pred ich oboznámením sa so zmluvou 
starosta informoval poslancov v krátkosti, o čo sa vlastne jedná. Naša obec sa 
zapojila do programu Leader, kde je zapojených spolu 18 obcí. Obce sa 
rozdelili do 3 skupín a každý rok sa jedna skupina môže uchádzať o dotáciu. 
Tento rok dostala možnosť požiadať  o dotáciu naša obec.  Pani Ing. 
Gubišová nám navrhla, aby sme cez občiansku iniciatívu žiadali o dotáciu, 
podľa jej skúseností by sme mali dostať viac peňazí. Na jej doporučenie sa 
teda zriadila občianska iniciatíva, ktorej štatutárnym zástupcom je  pani Judita 
Baloghová. Občianska iniciatíva získala dotáciu na realizáciu projektu 
s názvom Miesto pre trh a remeselnú kultúru v obci Horné Semerovce , na 
svoj účet dostanú len 80% z dotácie a oni by mali dofinancovať zostávajúcich 
20%, čo je  455 €.  Aby oni nemuseli zo svojich peňazí financovať uvedený 
projekt, obec im poskytne pôžičku. Občianska iniciatíva pôžičku  vráti do 5 dní 
od ich obdržania od Občianskeho združenia Ipeľ-Hont, Plášťovce č. 345.    
Starosta dal hlasovať: kto súhlasí s poskytnutím pôžičky občianskej iniciatíve 
Semerovce vo výške 455 € ? 
 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti:0 
Zdržal sa: 0 
  

6.  Zmluva o dotácii občianskej iniciatíve Semerovce 3/2014 
 
     Starosta informoval poslancov o zmluve o poskytnutí finančnej dotácie  
     z rozpočtu obce pre Občiansku iniciatívu Semerovce . Výška poskytnutej  
     dotácie je nasledovná: 5% z oprávnených nákladov projektu, t.j.119,74 €, 
     20% DPH k celkovým nákladom projektu, t.j. 478,95 €. 



           Starosta dal hlasovať o poskytnutí dotácie pre občiansku iniciatívu 
           „Semerovce“ vo výške 598,69 €: 
       

Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

   
7.  Žiadosť o odpredaj pozemkov 
      
     Starosta informoval prítomných so žiadosťou Ing. Jána Haríka bytom Zvolen 
     o odpredaj obecných  pozemkov vo viničnej oblasti obce. Jedná sa o pozemky 
     s parc.č. 705/3, 706, 708/1, 708/2, 716/1, 716/2, 720/1 v celkovej výmere  
     3 577 m2 nachádzajúce sa na LV č.1. Sú to bývalé vinice, v súčasnosti  
     zanedbané, zarastené. Jeho zámerom je postupná obnova viníc.   
     Starosta dal hlasovať: kto je za odpredaj viníc pre Ing. Jána Haríka? 
 
     Hlasovanie:  
     Za: 5 
     Proti: 0 
     Zdržal sa: 0 
 
8.  Diskusia 
 
     V bode diskusia poslanec M. Vanovský sa opýtal od starostu, že v tomto roku  
      kde plánuje usporiadať súťaž vo varení gulášu, či hore pri pivniciach, alebo 
      pri amfiteátri? Starosta uviedol, že on chcel pri amfiteátri, ale už boli ohlasy,  
      že hore pri pivniciach by bolo lepšie. Opýtal sa poslancov na ich názor.  
      Poslanci boli za to, aby sa súťaž vo varení gulášu usporiadal hore pri  
      pivniciach. 
      Starosta informoval prítomných, že sa už začala rekonštrukcia zdravotného  
      strediska s rekonštrukciou strechy. 
      Poslanec Vanovský uviedol, že motorová kosačka je opravená, teraz funguje,  
      ale je to ako časovaná bomba. Spýtal sa, či sa nemá opýtať pána Kaskötőho  
      Petra, či ešte má záujem o odkúpenie kosačky? Starosta poznamenal, že  
      momentálne nemáme peniaze na novú kosačku, budeme mať po výmene  
      pozemkov.    
      
 

 
UZNESENIA 

z 28. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Horné Semerovce, 
zo dňa 3. 9. 2014. 

 
 

 
 
Uznesenie č. 209/2014 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 výmenu pozemku vo vlastníctve obce Horné Semerovce vedeného na LV č. 
597 a to parcely: 166/2, 166/3, 278, 280, 281/1, 281/2, 284/1, 284/2, 285, 



577/3, 599, 695/6 a 698/1 v k.ú. Horné Semerovce v celkovej výmere 22, 9605 
ha za časť parcely 127/1 o výmere cca 2,20 ha vedeného na LV č. 520 vo 
vlastníctve Agro-Semeg S3 s.r.o. v k. ú. Horné Semerovce + čiastku 5 000 €.  

                                                                        
                                                                                        

 Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                             starosta obce 

 
Uznesenie č. 210/2014 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 zmluvu o pôžičke občianskej iniciatíve Semerovce1/2014 a doporučuje 
starostovi na podpis. 

                                                                                   Mgr. Tomáš Pásztor         
                                                                                              starosta obce 

 
 
Uznesenie č. 211/2014 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 zmluvu o dotácii občianskej iniciatíve Semerovce 3/2014 a doporučuje 
starostovi na podpis 

 
                                                                                         Mgr. Tomáš Pásztor 

                                                                                               starosta obce 
 
Uznesenie č. 212/2014 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 predaj pozemkov v k.ú. Horné Semerovce registra C vedených na LV č. 1 č. 
parcely:  705/3 706 708/1 708/2 716/1 716/2 720/1 v celkovej výmere 3 577 
m2 spôsobom priameho predaja.  

                                         
                                                                                    Mgr. Tomáš Pásztor 

                                                                                         starosta obce 
 
 

9.  Záver 
 

Starosta obce skonštatoval, že program 28.zasadnutia obecného zastupiteľstva                
je vyčerpaný. Poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 
zastupiteľstva.   

 
 

                                                                                  Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                  starosta obce 

 
 
 
Overovatelia zápisnice:  
 
Igor Jambor ........................................ 
 
Ladislav Kontráš ................................                                                                                                


